

**TABLE OF CONTENTS****目 录****Discussion on the Off-Glasses Index of the Hyperopic Children with Amblyopia  
(远视性儿童弱视脱镜的探讨)**

H. F. WANG, E. R. WANG.....1

**Changes of Eye Axis after Phacoemulsification for Age-Related Cataract  
(年龄相关性白内障超声乳化手术后眼轴的变化分析)**

W. YU, J. F. WANG, M. QIN.....6

**Improved Eye Oxygen Blowing Atomization Combined with Basic Physical Therapy  
to Effectively Improve the Treatment of Dry Eye  
(改良式眼部吹氧雾化联合基本物理疗法有效提高干眼症治疗效果)**

M. L. ZHAO, K. XU, Y. L. MU.....10

**Risk Factors of Corneal Endothelial Cell Injury after Phacoemulsification  
and Intraocular Lens Implantation  
(白内障超声乳化人工晶体植入术对角膜内皮细胞损伤的危险因素分析)**

Y. X. QIN, L. R. LUO, L. XIA, Y. MOU, X. JIN, N. ZHAO, J. ZHOU.....15

**Risk Factors and Treatment Progress of Diabetic Retinopathy  
(糖尿病视网膜病变危险因素及治疗进展)**

K. R. HUANG.....21

**Real-World Evidence of Diabetic Macular Edema Treated by Micro-Pulse Laser Therapy  
Combined with Anti-VEGF  
(抗 VEGF 联合微脉冲激光按需治疗糖尿病性黄斑水肿的真实世界研究)**

G. QIAO, Q. X. ZOU, C. M. HE, K. CAO, W. J. DONG, W. Y. LIAO, D. B. CHEN.....27

**Role of Optical Coherence Tomography Angiography in Chronic Central Serous  
Chorioretinopathy with CNV after Intravitreal Injections of Ranibizumab  
(OCTA 在雷珠单抗治疗慢性中心性浆液性脉络膜视网膜病变合并 CNV 的临床应用)**

G. Q. GUAN, J. L. BAO, J. ZANG, C. Q. YAO.....33

**Effect of Artesunate on the Expression of ICAM-1 and MMP-9 in Vascular Endothelial  
Cells under High Glucose Condition  
(青蒿琥酯对高糖条件下血管内皮细胞 ICAM-1 和 MMP-9 表达的影响)**

P. F. GE, T. JIANG, Y. ZONG, X. J. YANG, Y. N. MA, Y. X. WANG, Z. SUN, Z. Q. CAO.....41

**Clinical Observation on the Postoperative Complications of the Blowout Fracture  
of Medial Orbital Wall  
(爆裂性眶内壁骨折术后并发症的临床观察)**

J. W. ZHU, Z. Y. ZHOU, X. R. ZHANG, X. L. JIANG, J. L. LIU, H. P. MIAO.....52